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Vragen van het lid Van Gerven (SP)
aan de minister van Volksgezondheid,
Welzijn en Sport over besnijdenissen
in privéklinieken. (Ingezonden
24 november 2009)

1
Wat is uw reactie op de uitzending
van NOVA over besnijdenissen in
privéklinieken?1

2
Is het waar dat de kwaliteit van de
geboden behandeling gebrekkig is en
dat het aantal complicaties van
besnijdenissen in privéklinieken
toeneemt?

3
Wat vindt u van het gegeven dat de
Inspectie voor de Gezondheidszorg
geen goed inzicht heeft in de kwaliteit
en het aantal privé
besnijdenisklinieken in Nederland?

4
Bent u het eens met de in de
uitzending door de specialist
verkondigde stelling dat een
dergelijke ingreep alleen door
medisch specialisten die daartoe
bekwaam zijn zou moeten worden
uitgevoerd en niet door bijvoorbeeld
basisartsen? Zo nee, waarom niet? Zo
ja, hoe gaat u ervoor zorgen dat dit in
de toekomst gaat gebeuren?

5
Onderschrijft u het standpunt van de
Nederlandse Vereniging voor
Urologie dat de Inspectie adequate

controle op dergelijke klinieken zou
moeten uitoefenen hetgeen thans
niet gebeurt?

6
Dient de Inspectie niet verder
onderzoek te doen naar de praktijk
van besnijdenissen in privéklinieken
omdat het een medisch niet
noodzakelijke ingreep bij kinderen
betreft? Zo nee, waarom niet? Zo ja,
op welke wijze gaat de Inspectie dit
doen?

1 NOVA, 14 november 2009.
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